

No. 2631. Multilateral

AGREEMENT FOR FACILITATING THE INTERNATIONAL CIRCULATION OF VISUAL AND AUDITORY MATERIALS OF AN EDUCATIONAL, SCIENTIFIC AND CULTURAL CHARACTER. LAKE SUCCESS, NEW YORK, 15 JULY 1949 [United Nations, Treaty Series, vol. 197, I-2631.]

ACCESSION*

Côte d'Ivoire

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations:
26 September 2022*

Date of effect: 25 December 2022

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 26 September 2022

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 2631. Multilatéral

ACCORD VISANT À FACILITER LA CIRCULATION INTERNATIONALE DU MATÉRIEL VISUEL ET AUDITIF DE CARACTÈRE ÉDUCATIF, SCIENTIFIQUE ET CULTUREL. LAKE SUCCESS (NEW YORK), 15 JUILLET 1949 [Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 197, I-2631.]

ADHÉSION*

Côte d'Ivoire

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 26 septembre 2022

Date de prise d'effet : 25 décembre 2022

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 26 septembre 2022

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.